التاريخ: 2024/08/12

بيان صحفى حول نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة السلام العالمية للاستثمار المحدودة المنعقد بتاريخ 2024/08/12

عقد مجلس إدارة السلام العالمية للاستثمار المحدودة، اجتماعه ظهر يوم الإثنين الموافق 2024/08/12.

وقرر اعتماد البيانات المالية نصف السنوية المرحلية الموحدة، للفترة المنتهية بتاريخ 2024/06/30.

تلك البيانات التي أظهرت أرباحاً صافية مجمعة مقدارها 26,774,141 مليون ريال قطري. تمثل حقوق المالكين في الشركة الأم بعد إستبعاد حقوق الأقلية. وذلك مقابل أرباح مقدارها حوالي 4,546,701 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام 2023.

كما بلغ العائد على السهم حوالي 0.023 ريال قطري في النصف الأول من العام 2024، وذلك مقابل العائد على السهم حوالي 0.004 ريال قطري للفترة المقابلة من العام 2023.

وسوف يتم نشر البيانات المالية في الصحف المحلية خلال الأيام القليلة القادمة.

إضافة إلى ذلك تدارس المجلس بعض الفرص الإستثمارية، وتابع تنفيذ قرارات من إجتماعات سابقة، كما تابع تقييم مشاريع الشركة، وتنفيذ خطط الشركات التابعة ووحدات العمل.

عبدالسلام عيسى أبو عيسى الرئيس التنفيذي



Date: 12/08/2024

Press Release on the Results of the Board of Directors of Salam International Investment Ltd. held on 12/08/2024

The Board of Directors (BOD) of Salam International Investment Ltd. (SIIL) held its meeting on Monday 12/08/2024.

The BOD resolved to approve the interim consolidated semi-annual financial statements for the period ending on 30/06/2024.

These financial statements showed a consolidated net profit of QAR **26,774,141** million, representing the rights of owners in the parent company after excluding minority rights. This is compared to a profit of QAR 4,546,701 million for the same period of 2023.

Earnings per Share (EPS) were QAR 0.023 in the first half of 2024, compared to Earnings per Share of QAR 0.004 for the corresponding period of 2023.

The financial statements will be published in local newspapers within the next few days.

Additionally, the Board assessed some investment opportunities, followed up on the implementation of decisions from previous meetings, and continued to evaluate the company's projects, and the implementation of the plans of subsidiaries and business units.

Abdul Salam Issa Abu Issa Chief Executive Officer

